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متن پرسش

با سلام. در تدریس کلاس های موفقیت اساتید از ضمیر ناخودآگاه به عنوان کمک کننده و غول چراغ

جادوی انسان یاد می کنند و روشهایی را تدریس می کنند که مثل باور به یک کودک قدرتمند می توان

از آن در جهت نیل به اهداف استفاده کرد با توجه به اینکه بنده کتاب ده نکته در معرفت نفس را

خواندم می خواستم بدانم این ضمیر ناخودآگاه همان روح است یا نه یک قسمت طبیعی مغز است؟

آنها تاکید دارند که ضمیر ناخودآگاه در عالم کائنات به دنبال آنچه شما فکر می کنید و باور دارید

میگردد و جسم کم تراکم(فکر شما را) به جسم پرتراکم (محقق شده فکر شما) بر اساس قانون دوبروی

یا دوبرولین تبدیل می کند. در اینکه اصلا این قوانین متافیزیکی درست است یا نه که به آنها تن دهم

و مثلا روزانه عبارات تاکیدی بگویم و یا پس از خود هیپنوتیزمی تصویر سازی اهداف خود را کنم مردد

هستم. البته پیامبر(ص) فرموده تفالو بالخیر ولی نمی دانم این تکنیک ها در همین مسیر است یا دارم

خودم را مورد تمسخر ملائکه و خدا قرار می دهم؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی علیک السلام: مباحثی که از آن نام میبرید بعضاً القائاتی است که به نفس میشود و از

تواناییهای خودِ نفس کمک میگیرند و بعضی موارد هم صرفاً خیالات است و در انتها شما را به

هیچچیزی نمیرساند. به کتاب «جایگاه جادوگری و سحر در عالم» رجوع فرماد، مطالب تا حدّی

شرح داده شده است. موفق باشید


